
 

 

 

 
 
 

 
 
Høringssvar ang. ændring i retningslinjer for timefordeling.  
 
Idrætsrådet ser positivt på Norddjurs Håndbolds ønsker i forbindelse med at blive kontraktklub. Det er med stor 
tilfredshed Idrætsrådet ser, der hele tiden sker noget nyt for vores medlemsforeninger i deres behov og ønsker til 
udøvelse af deres idræt. 
 
Idrætsrådet ønsker at ændringer, der laves i aftalen lavet ang. retningslinjer for tildeling af haltimer mellem 
Idrætsråd og Norddjurs Kommune fortsat sker i gensidig forståelse. Seneste ændring med aftale om muligheder 
for timer i haller ud over 33 uger.     
 
Idrætsrådet vil i forbindelse nye ændringer, gerne have en mere præcis formulering af KFUs beslutninger på  
30 01 2024 mødet, der for os giver anledning til nedenstående spørgsmål/ betragtninger.   

• Hvor lang tid er et træningspas, da længden jo er afgørende for hvilke tider/dage der er til øvrige. 
• I hvilke haller vil Norddjurs Håndbold have ret til 1. prioritet ved sæsonbooking. 
• Nørre Djurs hallen bør være 1 prioritet i så stort omfang som muligt.  
• Man skal bruge facilitet der ikke kræver speciel opstregning af halgulv - f.eks. i GIC.   
• Idrætsrådet mener at frem til min. kl. 19.00, bør børn/unge have fortrinsret. 
• Kan andre foreninger også få 1. prioritet til faciliteter hvis foreninger ændrer vedtægter.   
• Kan en Halbestyrelse afslå at ”sælge timer” til Norddjurs Håndbold  

 
Idrætsrådet er åbne for at indarbejde nye retningslinjer i samarbejde med forvaltning til endelig vedtagelse.   
 
 
Pva. Idrætsrådet 
Ebbe Glargaard 
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